
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 17. juni 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 647
Mener ministeren, at Skatteudvalget løbende har modtaget alle relevante op-
lysninger omkring problemerne med EFI?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Peder-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand

1/1

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del  Spørgsmål 647
Offentligt


